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ZAPISNIK

5. izredne seje Sveta ČS Rudnik, Mestne občine Ljubljana, ki je potekala v SOBOTO, 13. aprila 2024
od 9.00 ure naprej pred hišo narave in kolišč Morostig, Govekarjeva cesta 5, 1292 Ig.

5. izredno sejo Sveta Četrtne skupnosti Rudnik je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine Ljubljana 
sklicala in vodila predsednica sveta Katarina Juvanc Šinkovec.

Ugotovila je, da je od 15-ih članov sveta na seji navzočih 13 članov, kar pomeni, da je bil svet sklepčen 
in je lahko pričel z delom.

NAVZOČI ČLANI SVETA: Katarina Juvanc Šinkovec, Alojz Mlakar, Aliana Moscatello, Boštjan 
Doljak, mag. Andreja Troppan, Andreja Vrtačnik Kremžar, Anton Grošelj, Peter Kolenc, Žiga Skvarča,
Maja Rus, Robert Okorn, Erna Kokalj Jezovšek, Jože Zrnec

ODSOTNI ČLANI SVETA: Jure Maleš – opr., Tomaž Vargazon – opr.

OSTALI  NAVZOČI: Maša Bratina – JZ KP Ljubljansko barje, Ana Ralović in Mladen Inđić – SLS, MU 
MOL. 

Seja je bila sklicana z naslednjim dnevnim redom:
01. Srečanje s predstavniki občine Ig in voden ogled Morostiga - hiša narave in kolišč 
02. Razno

AD 1
Srečanje s predstavniki občine Ig in voden ogled Morostiga - hiša narave in kolišč

Navzoči so se na povabilo občine Ig odpravili na predstavitev projekta hiše narave in kolišč Morostig.
Sprejel jih je župan občine Ig, g. Zlatko Usenik in podžupanji ga. Zuhra Jovanovič in ga. Mira Žagar. 
Predstavljeno je bilo delovanje občine in projekti. Vsako soboto pred hišo poteka tržnica Okusi Ižanskega, 
kjer se predstavijo z lokalnimi izdelki. Predsednica ČS Rudnik se je zahvalila za povabilo in prijazno 
povabila prisotne na dogodek Dan ČS Rudnik, ki bo v septembru. Sledilo je izčrpno vodenje in 
predstavitev ge. Maše Bratina iz javnega zavoda Krajinski park Ljubljansko barje. Ogledali so si 
notranjost hiše Morostig z zapuščino raziskovalcev Ljubljanskega barja. Karel Dežman, ki je bil 
vsestranski znanstvenik, je prvi celovito popisal barjansko rastje, raziskal ostanke koliščarskih naselbin 
pri Igu in organiziral prva uradna arheološka izkopavanja na Kranjskem. V razstavi so si ogledali  talni 
profil s prikazom kaj se skriva pod tlemi Ljubljanskega barja, zgodbo kako so barjanski nomadski 
prebivalci nabirali in lovili, kmetovali, lončarili, tolkli kovine.



Poudarjeno je bilo, da je barjanska tla pomembno ohranjati zdrava ter vse informacije iz Hiše Morostig 
služijo kot opomnik, da se lahko s povezovanjem zaščiti kaj je najbolj dragoceno.
Sledil je sprehod do ogleda rekonstrukcije petih kolib in enega drevaka in ogled notranjosti kolib s 
prikazi kako so koliščarji takrat živeli in delali (tkalci, metalurgi, lončarji).
Navzoči so bili navdušeni nad prikazom in izmenjavo dobrih praks ter dobrega medsebojnega sodelovanja
s sosednjo občino Ig.

AD 2
Razno

Člani sveta so razpravljali o aktualnih zadevah v četrtni skupnosti in se dogovorili za možnost izvedbe
naslednje strokovne ekskurzije v Gradec.

Seja je bila zaključena ob 15.00 uri.

Zapisala:
Ana Ralović

        Predsednica Sveta ČS Rudnik, MOL
          Katarina Juvanc Šinkovec
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